
 

Referat nr. 1 /2024  
Emne  
Styremøte, Munn- og halskreftforeningen 

 

Møtetidspunkt  
Torsdag 15. februar kl. 12-16 

Møtested  
Orgservice 

 Saksbehandler  
AU/ sekretariatet 

Innkalt: 
Bjørn Fjærli (møteleder), Rolf Erik Smith, Knut Arne Gravingen, Samuel Hætta, Benedicte Vik 
Harald Markussen og Trinelise Jannang. Varamedlemmer: Frida Olsen, Knut Damli  
Fraværende: Harald Markussen (styremedlem), Knut Damli (varamedlem) 
 
Fra sekretariatet: Emma Bodman (organisasjonsrådgiver), Alfred Mestad Rønnestad 
(prosjektkoordinator) 
 
Saksliste / Agenda 

Sak nr Beskrivelse Kommentar 
 

1-2024 Godkjenning av innkalling og dagsorden 
- Innkallingen og dagorden ble godkjent.  

 

2-2024 
 

Orienteringer 

- Styret og sekretariatet orienterer om møter og andre 

representasjonsoppdrag siden sist.  

• Bjørn og Emma har hatt et møte med sekretariatsleder og 

styreleder fra den svenske Munn- og halskreftforeningen. 

Overaskende mye likt. De er ca. 1000 medlemmer og ca. 

Lik økonomi som oss. De skal ha landsmøte 7.-8. mai i 

Stockholm.  

Medlemsbladet deres kan leses her: 

https://www.mhcforbundet.se/om-

oss/medlemstidningen-mun-och-hals/  

• Styret fikk informasjon om at den finske Munn- og 

Halskreftforeningen gikk konkurs i 2023. Hva som skjer 

der nå er usikkert.  

• Alfred har deltatt på et frokostmøte hos Kreftforeningen. 

Filmer om mat ble vist fram. Munn- og 

halskreftforeningen vil dele disse i sosiale medier 

etterhvert.  

• Knut Arne har via sitt arbeide i Kreftforeningen arbeidet 

med sjekkdeg-kampanjen. Menn var ikke inkludert. Neste 

år bør begge kjønn bli omtalt rundt HPV. Vi bør vurdere å 

ha en kampanje rundt HPV. 

 

https://www.mhcforbundet.se/om-oss/medlemstidningen-mun-och-hals/
https://www.mhcforbundet.se/om-oss/medlemstidningen-mun-och-hals/


 

• Knut Arne representerte Munn- og halskreftforeningen i 

en videohilsen til Norsk sykepleierforbund på Verldens 

kreftdag. 

• Knut Arne er med i et forskningsprosjekt som handler om 

menn etter kreftdiagnose.  

• Knut Arne har vært i møte med NAV Oslo om å komme ut 

i jobb igjen etter kreft. Foredraget til Knut Arne og Ung 

Kreft ble godt mottatt og han er invitert til IMDI 

• Benedicte har vært på møte med farmasøytene i Øst-

Norge. De ville ha en som var laryngektomert som kunne 

snakke om hvordan det var.  

• Rolf Erik har hatt møte med Terje Sand og Gunnar 

Nordheim om hvordan likepersoner kan bli aktivisert i 

hele landet.  

• Trinelise skal jobbe på Vardesenteret i Bergen mens hun 

er der. 

 

3-2024 Økonomirapport 

 

Et foreløpig årsregnskap ble presentert. Foreningen vil ha et 

overskudd på cirka 100 000 kr i 2023.  

 

Det ble også prat om foreningen sitt budsjett for 2024. Her vil AU 

ha et møte for å se mer nøye på budsjettet. Foreningen har fått 

mindre driftsstøtte både fra Kreftforeningen og Bufdir. Dette er 

veldig kjedelig i et år der det skal arrangeres landskurs.  

 

Landsstyret tok økonomirapporten til orientering. Et endelig 

årsregnskap vil bli presentert på et digitalt styremøte etter påske. 

 

 

4-2024 Medlemsrapport 

 
Styret tok medlemsrapporten til orientering. 31.12.2023 hadde 
foreningen 630 medlemmer. Dette er 11 flere enn i 2022.  

 

 

5-2024 Landskurs 2024 

 

Prosjektkoordinator Alfred presenterte planene for 

arrangementet. Nettside for arrangementet er lansert, og e-post 

er nå sendt ut til alle medlemmene.  

 

Parallellsesjoner ble etterspurt i møtet. Sekretariatet ser på 

muligheten for å få inn dette i programmet.  

 



 

 

Landsstyret møtes torsdag kveld 6. juni for middag. Styremøte 7. 

juni fram til landsmøtet.  

 

Landsmøtet blir kl. 14 7. juni. Informasjon om dette sendes til 

lokalavdelingene.  

 

6-2023 Arendalsuka 2024  
 
Frivillighetstelet er bestilt til mandag 12. august kl. 16.30-17.30. 
Tema som er meldt inn er tannhelse. Dette er et av de to temaene 
foreningen har fokus på, men som vi ikke har løftet så mye i det 
siste.  
 
Styret diskuterte hvis vi burde bytte tema til HPV i stedet. 
Ettersom vi hadde et arrangement med tema HPV i fjor som var 
veldig vellykket tar vi tannhelse i år. Vi fortsetter likevel å arbeide 
aktivt for et bredere tilbud til HPV-vaksine.  
 
Planleggingen av innhold starter nå. Styret vil bli oppdatert i løpet 
av våren.  

 

7-2023 Eventuelt 
 

- Oppstart av lokalavdelingen i Sør-Norge 

Det er behov for et medlemsmøte for medlemmene i 

lokalavdelingen i Sør-Norge. Dette vil bli arrangert 14. Mars hos 

Kreftforeningen.  

 

Sekretariatet sender ut en invitasjon til alle medlemmene i 

lokalavdelingen.  

 

Bjørn og Emma åker til Kristiansand for å lede møtet. Rolf Erik ser 

hvis han har mulighet til å delta.  

 

- Studieforbundet Funkis årsmøte 
Funkis årsmøte er onsdag 24. april fra kl. 10.00-17.30. Styret blir 
enige på e-post om hvem som deltar.  
 

- Munn- og halskreftdagen samt – uken 
Arrangeres som vanlig i uke 38. Selve Munn- og halskreftdagen 
blir 16. september.  
 
Bente Herlofsen og Åse Bratland er faglig ansvarlig for dagen. Det 
vil bli satt opp et møte med disse innen påske for å få innspill på 
programmet.  

 
 



 

 
- Likepersoner og aktivisere likepersonene 

Rolf Erik presenterte tanker om hvordan foreningen kan aktivisere 
likepersonene sine, samt hvordan vi sikrer at likepersoner har nok 
oppdrag.  
 
Styret diskuterte hvis det er hensiktsmessig å ha mer informasjon 
om type behandling likepersonene har fått samt mer nøyaktig 
hvor de bor i informasjonen på nettsiden samt i Munn og mæle.  
 
Det er et behov for å rekruttere yngre likepersoner. Dette er en 
utfordring da det ikke finnes mange unge medlemmer i 
foreningen. Her er det kanskje muligheter for å samarbeide med 
Ung Kreft. 
 
Det kan være lurt å ha fokus på likepersonstjenesten i Munn og 
Mæle. 
 
Foreningen vil se på nytt markedsføringsmateriell til bruk på 
sykehusene. 
 
 

 
 


